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Advies aan Provinciale Staten

T.b.v. Statenvergadering d.d. 4 april 2022
Commissie Economie, Financiën en Bestuur 
Datum commissievergadering 21 maart 2022

Onderwerp:  Voordracht  22:  Bestuursmodel Randstedelijke Rekenkamer   

De commissie Economie, Financiën en Bestuur adviseert om de Statenvoordracht als hamerstuk te agenderen 
voor de PS-vergadering van 4 april 2022. 
Voor de gemaakte opmerkingen over de voordracht zie hieronder het uittreksel uit het conceptverslag van de 
commissie EFB van 21 maart 2022.

5.a. Statenvoordracht Bestuursmodel Randstedelijke Rekenkamer 
Toelichting: In aanloop naar het besluit over de tweede herbenoeming van de bestuurder-directeur van de 
Randstedelijke Rekenkamer hebben de 4 PS’en besloten om in de periode 2021-2022 een onderzoek uit te 
laten voeren naar de voor- en nadelen van het bestuurder-directeursmodel en het collegemodel. Naar 
aanleiding van dit onderzoek wordt aan de 4 PS’en een eensluidend Statenbesluit voorgelegd over het 
bestuursmodel en de voorkeur om te kiezen voor het huidige bestuurders-directeursmodel zoals 
vormgegeven door de Randstedelijke Rekenkamer. De voordracht zal geagendeerd worden voor de PS 
vergadering van 4 april 2022. Statenlid Van Wijnen (GL) is digitaal aanwezig om vragen te beantwoorden. Zij 
is lid van de Programmaraad RR en was lid van de subcommissie in wiens opdracht  het onderzoek heeft 
plaatsgevonden. 

Statenlid Dulfer (GL) dankt voor het onderzoek waar destijds door GL om verzocht is. De conclusie is dat het 
bestuursmodel niet veel invloed heeft op de resultaten van de Randstedelijke Rekenkamer, dat is vooral 
afhankelijk van de kwaliteit van de bestuurders. Ook financieel maakt het niet veel uit, daarom wordt 
voorgesteld het huidige model te handhaven. Hoe kijken de andere PS’en hiernaar en wat hebben zij 
geconcludeerd? 

Dhr. Heijnen (CDA) is tevreden met de aansturing in de Randstedelijke Rekenkamer. Dat is tevens de 
conclusie van het onderzoek. De voordracht is een hamerstuk. 

Mw. Gonggrijp (D66) stemt in met de voordracht, het is een hamerstuk. 

Mw. Van Meerten (VVD) stemt in met de voordracht, het is een hamerstuk. Is het zo dat nu ook besloten 
wordt om de directeur-bestuurder te benoemen voor onbepaalde tijd?

Mw. De Groot (SP) stemt in met de voordracht, het is een hamerstuk. 
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Mw. Van Wijnen (GL) is blij met de uitkomsten van het onderzoek, die vergelijkbaar zijn met de onderzoeken 
van eerdere jaren. Het huidige bestuursmodel functioneert goed en de kosten zijn vergelijkbaar met andere 
bestuursmodellen. Noord-Holland was de enige provincie die extra borging noodzakelijk achtte, de overige 
provincies waren en zijn tevreden. De directeur-bestuurder is onlangs voor de derde en laatste periode 
benoemd. Voorlopig is geen andere benoeming aan de orde. 

Statenlid Dulfer (GL) vindt het een hamerstuk. De financiering van de kosten van de plv. bestuurder verloopt 
niet helemaal zuiver, geadviseerd wordt om de volledige financiering in de exploitatie op te nemen. Graag 
aandacht hiervoor. 

De voorzitter concludeert dat de voordracht als hamerstuk wordt doorgeleid naar PS. 


